
Bosna i Hercegovina 
Federacija Bosne i Hercegovine 
Hercegovačko-neretvanska županija-kanton 
S K U P Š T I N A 
 
Broj: 02-01-XI-333/15 
Mostar, 15.12.2015. godine 
 
 
 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 
s jedanaeste (XI) sjednice skupštine 

Hercegovačko-neretvanske županije-kantona 
 
 

Sjednica je održana 15.12.2015. godine u dvorani Gradske vijećnice u Mostaru s 
početkom u 11 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio nazočne. 
Tajnik Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 
Nazočni:Mara Anđelić, Boris Bošnjak, Ilija Cvitanović, Mesud Džajić, Ramiz 

Fajić, Luka Faletar, Anel Kljako, Osman  Macić, Andrea Pehar, Tomislav Martinović, 
Zijat Mušić, Davor Pehar, Đuro Prkačin, Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raič, Vesna 
Saradžić, Elmir Šator, Amir Šelo, Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana Marija Tadić-
Jakovljević, Drago Tule, Adnan Velagić, Amer Zagorčić, Aner Žuljević.  

Izočni: Osman Ćatić, Zlatko Hadžiomerović i Ante Pavličević. 
Konstatirano je da je na sjednici nazočno 26 zastupnika, te da postoji kvorum za 

rad i punovažno odlučivanje. 
 Nazočni po pozivu: Predstavnici Vlade HNŽ/K, predstavnici međunarodnih 
organizacija, predstavnici sredstava informiranja, te gosti po pozivu. 
 Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika.  
  
 Predloženi dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja, 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna HNŽ/K za 2015. godinu, 
3. Analiza stanja u zdravstvu na području HNŽ/K s prijedlogom mjera, 
4. Informacija Ministarstva financija HNŽ/K o prikupljanju i raspodjeli javnih prihoda 

s prijedlogom mjera prema višim razinama vlasti u Bosni i Hercegovini,  
5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o uvjetima i postupku za 

sporazumno rješavanje potraživanja pravnih i fizičkih osoba i Proračuna HNŽ/K,  
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju HNŽ/K Jadranskoj euroregiji 

(Jadransko-jonska euroregija). 
Otvorena je rasprava o predloženom dnevnom redu. 
U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Ajman Šoše, Amer Zagorčić. 
Predsjedavajući Šerif Špago je napomenuo da u 2. točki dnevnog reda treba 

načiniti ispravku: u zagradi treba stajati (po hitnom postupku). 
Ajman Šoše je ispred Kluba SDA predložio da se u dnevni red uvrsti točka 7. 

Odluka o davanju suglasnosti na Statut Javne ustanove Opća bolnica Konjic. 
Uslijedilo je glasovanje o prijedlogu Kluba SDA. 

 Nakon glasovanja konstatirano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 Uslijedilo je glasovanje o ispravci 2. točke dnevnog reda: Prijedlog izmjena i 
dopuna Proračuna HNŽ/K za 2015. godinu (po hitnom postupku). 



 Nakon glasovanja konstatirano je da je ispravka, većinom glasova ZA, s tri (3) 
glasa protiv I tri (3) suzdržana glasa, prihvaćena. 
 Uslijedilo je glasovanje o predloženom dnevnom redu s usvojenim izmjenama. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je većinom glasova ZA, bez glasa protiv i s 
jednim (1) suzdržanim glasom, usvojen dnevni red. 
 
 Usvojeni dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja, 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna HNŽ/K za 2015. godinu (po hitnom 

postupku), 
3. Analiza stanja u zdravstvu na području HNŽ/K s prijedlogom mjera, 
4. Informacija Ministarstva financija HNŽ/K o prikupljanju i raspodjeli javnih prihoda 

s prijedlogom mjera prema višim razinama vlasti u Bosni i Hercegovini,  
5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o uvjetima i postupku za 

sporazumno rješavanje potraživanja pravnih i fizičkih osoba i Proračuna HNŽ/K,  
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju HNŽ/K Jadranskoj euroregiji 

(Jadransko-jonska euroregija). 
7. Davanje suglasnosti na Statut JU Opća bolnica Konjic.  

 
AD1. Zastupnička pitanja 
 Zastupnik Adnan Velagić 
 Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu financija: Kakvo je stanje potraživanja 
zaposlenika u osnovnim i srednjim školama iz 2002. godine, dali su ta potraživanja 
izmirena i ako nisu kakvo je stanje duga zasebno po svakoj školskoj instituciji? 
 Konstatacija: podsjeća se ministar prosvjete i Ministarstvo turizma i okoliša da 
ubrzaju i ažuriraju odgovore upućene na ranijoj sjednici.  
 Zastupnica Andrea Pehar 
 Prijedlog da Skupština HNŽ/K uputi inicijativu Vladi HNŽ/K za razvijanje 
programa Vlade HNŽ/K za zapošljavanje nezaposlenih osoba iznad 50 godina starosti. 
 Zatupnik Ilija Cvitanović 
 Zastupničko pitanje upućeno ministru unutarnjih poslova: u kojoj fazi je 
razriješenje problemakoje imate oko imenovanja policijskog odbora i policijskog 
žalbenog odbora. 
 
AD2. Prijedlog izmejena i dopuna Proračuna HNŽ/K za 2015. godinu (po hitnom  
         postupku) 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagatelja obrazloženje su dali predsjednik Vlade HNŽ/K Nevenko 
Herceg i ministar financija HNŽ/K Adnan Faladžić.  
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Ilija Cvitanović, Đuro Prkačin, Aner 
Žuljević, Ajman Šoše, Zijat-Zijo Mušić.  
 Amandman zastupnika Ilije Cvitanovića: Da se ekonomski kod 614 300, grant 
neprofitnim organizacijama za sanaciju šteta, umanji za 300.000 KM I sredstva prebace 
na ekonomski kod 614 800 Izvršenje sudskih presuda i rješenja o izvršenju, prebaci na 
taj kod.  
 Amandman zastupnika Anera Žuljevića: Sredstva za Los Rosales i Dom Stolac u 
iznosu od 40.000 KM isplatiti iz proračunske rezerve.  
 Amandmani ispred Klub SDA: 
Amandman 1.: Ekonomski kod 614 300 Univerzitet Džemal Bijedić Mostar uvećati za 
iznos od 110.000 KM, tako da će na tome ekonomskom kodu biti 2.800.000 KM, na 
ekonomskom kodu  614 300 Sveučilište u Mostaru uvećati iznos za 150.000 KM.  



Amandman 2.: Na poziciji izdaci za tekuće održavanje Uprave za ceste HNŽ/K, iznos od 
4.800.000 KM umanjiti za 55.000 KM, a uvećati grant općinama 614 100 za iznos od 
55.000 KM 
  
 Uslijedila je stanka 15 minuta.  
 
 Nakon stanke Vlada se je izjasnila o predloženim amandmanima. Amandman 
zastupnika Ilije Cvitanovića Vlada nije prihvatila. Amandman Kluba SDA Vlada je 
prihvatila. Amandman zastupnika Anera Žuljevića Vlada je prihvatila.  
 Zastupnik Ilija Cvitanović zatražio je izjašnjavanje po pitanju amandmana. 
 Uslijedilo je glasanje za amandman zastupnika Ilije Cvitanovića. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je ZA glasovalo sedam (7) zastupnika te 
amandman nije dobio potrebnu većinu. 
 Uslijedilo je glasovanje za Izmjenu i dopunu Proračuna HNŽ/K za 2015. godinu s 
prihvaćenim amandmanima, koji su sastavni dio Proračuna. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je ZA glasovala većina zastupnika, protiv 
šest (6) zastupnika i bez suzdržanih glasova, te je Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna 
HNŽ/K prihvaćen. 
 
AD3. Analiza stanja u zdravstvu na području HNŽ/K s prijedlogom mjera 
 Prijedlog je uputila Vlada. 
 u ime predlagatelja obrazloženje je dao minister zdravstva, rada i socijalne skrbi 
Goran Opsenica.  
 Otvorena je rasprava.  
 U raspravi su sudjelovali zastupnici: Elmir Šator ispred povjerenstva za rad, 
zdravstvo i socijalnu skrb, Mara Anđelić, Davor Pehar, Adnan Velagić, Amer Zagorčić, 
Vesna Saradžić, Aner Žuljević, Ilija Cvitanović, Amir Šelo, Zijat-Zijo Mušić i Tomislav 
Martinović, direktor Sveučilišne kliničke bolnice Mostar Ante Kvesić, ravnatelj Doma 
zdravlja Neum Pero Pavlović, direktorica Opće bolnice Konjic Suzana Begić, direktor 
Zavoda zdravstvenog osiguranja HNŽ/K Rade Bošnjak, direktorica Doma zdravlja 
Konjic Jasminka Brkan-Hrvačić, direktor Zavoda za javno zdravstvo HNK Mostar Enis 
Čolaković, ispred Doma zdravlja Stari grad Mostar Arif Jelovac. 
 
Uslijedila je stanka 30 minuta.  
 

Nakon stanke, predsjedavajući je pročitao prijedloge zaključaka.  
1. zaključak: Sve zdravstvene ustanove u kojima je HNŽ/K osnivač ili suosnivač  

dužne su sačiniti prijedlog plana novog upošljavanja za svaku kalendarsku godinu na 
koji će, na prijedlog resornog ministra dati suglasnost Vladi HNŽ/K. 

2. Zaključak  Vlade HNŽ/K broj 01-1-02-1172/15 od 30.09.3015. godine odnosi i  
na zdravstvene i druge ustanove čiji je osnivač ili suosnivač HNŽ/K. Zadužuje se Vlada 
HNŽ/K da Skupštini dostavi izvješće o dosljednom poštivanju navedenog zaključka. 
Ovo pojašnjene odnosi se na zaključak o umirovljenju svih onih koji ispunjavaju uvjete i 
vezano za zapošljavanje. 

3. Obveza je upravnih odbora zdravstvenih ustanova čiji je osnivač ili suosnivač  
Skupština HNŽ/K dostavljati godišnje izvješće o radu i poslovanju, kako bi se isti 
razmatrao na Skupštini HNŽ/K. 

4. Skupština HNŽ/K traži od Vlade F BiH da u što skorijem roku pripremi i  
proslijedi u parlamentarnu procedure zakon o konsolidaciji i otpisu duga javnih 
zdravstvenih ustanova sukladno zaključku Skupštine broj 02-01-VII-144/15 od 
29.05.2015. godine.  

5. Zadužuju se upravni odbori i direktori zdravstvenih ustanova da slijedom  



mjera koje je donijela Vlada HNŽ/K sačine vlastite program štednje i racionalnog 
poslovanja te da do 31.03.2016. godine iste dostave Vladi HNŽ/K. 

6. HNŽ/K će sukladno zakonu o zdravstvenoj zaštiti nastaviti sufinanciranje  
zdravstvenih ustanova  čiji je osnivač ili suosnivač. 

7. Pravni status zdravstvenih ustanova HNŽ/K mora biti usklađen sa zakonom o  
zdravstvenoj zaštiti, što je nastavak aktivnosti sukladno zaključku Skupštine 02-01-XIII-
116/12 od 11.04.2012. godine. 

8. U bolničke zdravstvene ustanove umjesto paušalnog načina financiranja  
uvesti realniji i pravedniji mehanizam plaćanja (DRG/DTS dijagnostičko-terapijske 
skupine). 

9. U skladu s Reformskom agendom BiH za razdoblje 2015.-2018. godine  
neophodno je zakonski urediti I sačiniti mrežu zdravstvenih ustanova na području 
HNŽ/K u skladu s propisima F BiH I HNŽ/K. 

10. Zadužuje se Zavod zdravstvenog osiguranja HNŽ/K da pravovremeno  
zaključuje ugovore s bolničkim ustanovama za liječenje svojih osiguranika van županije. 

11. Zadužuje se resorno ministarstvo da do 31.03.2016. godine pripremi  
informaciju o zdravstvenom stanju stanovništva u HNŽ/K. 

12. Zadužuje se Ministarstvo zdravstva, rada i socijalne skrbi HNŽ/K da u 2016.  
godini izradi planove za promociju zdravlja i prevenciju bolesti koje će realizirati preko 
zdravstvenih i obrazovnih ustanova HNŽ/K. 

13. Zadužuje se resorno ministarstvo i Zavod zdravstvenog osiguranja HNŽ/K da  
analiziraju modalitete financiranja zdravstvenih ustanova i postojeća zakonska rješenja 
koja su donesena u HNŽ/K, te Vladi i Skupštini dostave prijedloge dopunskih načina 
financiranja, a u cilju pružanja kvalitetnijih zdravstvenih usluga i poboljšanja financijskog 
stanja zdravstvenih ustanova.  

14. Zadužuje se Vlada HNŽ/K da prati realizaciju donesenih zaključaka. 
15. Zaključci stupaju na snagu danom donošenja, a objaviti će se u Narodnim  

novinama HNŽ/K. 
Uslijedilo je glasovanje o predloženim zaključcima.  

 Nakon glasovanja konstatirano je da su zaključci jednoglasno usvojeni. 
 
AD4. Informacija Ministarstva financija HNŽ/K o prikupljanju i raspodjeli javnih   
         prihoda s prijedlogom mjera prema višim razinama vlasti u Bosni i   
         Hercegovini 
 Prijedlog je uputila Vlada. 
 U ime predlagatelja objašnjenje je dao ministar financija Adnan Faladžić. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Amer Zagorčić, Tomislav Martinović, Anel 
Kljako, Aner Žuljević, Zijat-Zijo Mušić, Nevenko Herceg. 
 Nakon rasprave predsjedavajući je pročitao prijedlog zaključaka. 

1. Skupština HNŽ/K pokreće inicijativu prema Vladi F BiH i Parlamentu F BiH za  
donošenje Zakona o izmjenama Zakona o pripadnosti javnih prihoda u F BiH radi 
pravednije raspodjele javnih prihoda, odnosno većeg učešća HNŽ/K u raspodjeli javnih 
prihoda.  

2. Skupština HNŽ/K traži donošenje Zakona o izmjenama Zakona o pripadnosti  
javnih prihoda u F BiH kako bi se dobit ili dio dobiti od javnih poduzeća, banaka, 
financijskih institucija i osiguravajućih društava na prostoru HNŽ/K rasporedio HNŽ/K-u 
u svrhu održivosti proračuna HNŽ/K. 

3. Vlada HNŽ/K pokreće inicijativu prema Vladi F BiH za donošenje zakona i 
prema  



Vijeću ministara za donošenje Zakona o izmjenama Zakona o akcizama na duhan, piča 
i drugu visokotarifnu robu kako bi se tako prikupljena sredstva usmjerila zdravstvenim 
ustanovama.  

4. Skupština HNŽ/K traži od Vlade F BiH izmjenu načina vraćanja vanjskog 
duga na  

način da kredite vraćaju oni korisnici kredita koji su se zadužili-koristili kredit. 
Uslijedilo je glasovanje na predložene zaključke. 

 Nakon glasovanja konstatirano je da su zaključci većinom glasova ZA, jednim (1) 
glasom protiv I bez suzdržanih glasova, prihvaćeni.  
 
AD5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o uvjetima i postupku za  
         sporazumno rješavanje potraživanja pravnih i fizičkih osoba i Proračuna 
HNŽ/K 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagatelja obrazloženje je dao Vlado Bevanda, pravobranitelj HNŽ/K. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Mesud Džajić, Aner Žuljević, Amir Šelo, 
Nevenko Herceg. 
 Nakon rasprave je uslijedilo glasovanje za Prijedlog Odluke. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je ZA Odluku glasovala većina, bez glasova 
protiv i s pet (5) suzdržanih glasova, te je Odluka prihvaćena.  
 
AD6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju HNŽ/K Jadranskoj euro 
regiji (od  
 2013. godine Jadransko-jonska euroregija).  
 Otvorena je rasprava. 
 Primjedbi i prijedloga nije bilo. 
 Uslijedilo je glasovanje. 
 Nakon glasovanja konstatirano je Prijedlog Odluke jednoglasno prihvaćen. 
 
AD7. Davanje suglasnosti na Statut JU Opća bolnica Konjic 
 Otvorena je rasprava. 
 Primjedbi i prijedloga nije bilo. 
 Uslijedilo je glasovanje. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti 
na Statut JU Opća bolnica Konjic jednoglasno prihvaćen. 
 
   
 
 
 
  Zapisničar: 
Suzana Puljić               Predsjedavajući: 
            
                    Šerif Špago 
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IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa jedanaeste (XI) sjednice skupštine 
Hercegovačko-neretvanskog kantona 

 
 

Sjednica je održana 15.12.2015. godine u sali Gradske vijećnice u Mostaru sa 
početkom u 11 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio prisutne. 
Sekretar Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 
Prisutni:Mara Anđelić, Boris Bošnjak, Ilija Cvitanović, Mesud Džajić, Ramiz 

Fajić, Luka Faletar, Anel Kljako, Osman  Macić, Andrea Pehar, Tomislav Martinović, 
Zijat Mušić, Davor Pehar, Đuro Prkačin, Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raič, Vesna 
Saradžić, Elmir Šator, Amir Šelo, Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana Marija Tadić-
Jakovljević, Drago Tule, Adnan Velagić, Amer Zagorčić, Aner Žuljević.  

Odsutni: Osman Ćatić, Zlatko Hadžiomerović i Ante Pavličević. 
Konstatirano je da je na sjednici prisutno 26 zastupnika, te da postoji kvorum za 

rad i punovažno odlučivanje. 
 Prisutni po pozivu: Predstavnici Vlade HNK-a, predstavnici međunarodnih 
organizacija, predstavnici sredstava informisanja, te gosti po pozivu. 
 Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika.  
  
 Predloženi dnevni red: 

1. Poslanička pitanja, 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta HNK-a za 2015. godinu, 
3. Analiza stanja u zdravstvu na području HNK-a sa prijedlogom mjera, 
4. Informacija Ministarstva finansija HNK-a o prikupljanju i raspodjeli javnih prihoda 

sa prijedlogom mjera prema višim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini,  
5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o uslovima i postupku za 

sporazumno rješavanje potraživanja pravnih i fizičkih lica iz Budžeta HNK-a,  
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju HNK-a Jadranskoj euroregiji 

(Jadransko-jonska euroregija). 
Otvorena je rasprava o predloženom dnevnom redu. 
U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Ajman Šoše, Amer Zagorčić. 
Predsjedavajući Šerif Špago je napomenuo da u 2. tački dnevnog reda treba 

načiniti ispravku: u zagradi treba da stoji (po hitnom postupku). 
Ajman Šoše je ispred Kluba SDA predložio da se u dnevni red uvrsti tačka 7. 

Odluka o davanju saglasnosti na Statut Javne ustanove Opšta bolnica Konjic. 
Uslijedilo je glasanje o prijedlogu Kluba SDA. 

 Nakon glasanja konstatovano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 Uslijedilo je glasanje o ispravci 2. tačke dnevnog reda: Prijedlog izmjena i dopuna 
Budžeta HNK-a za 2015. godinu (po hitnom postupku). 



 Nakon glasanja konstatirano je da je ispravka, većinom glasa ZA, sa tri (3) glasa 
protiv i tri (3) suzdržana glasa, prihvaćena. 
 Uslijedilo je glasanje o predloženom dnevnom redu sa usvojenim izmjenama. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je većinom glasa ZA, bez glasa protiv i sa 
jednim (1) suzdržanim glasom, usvojen dnevni red. 
 
 Usvojeni dnevni red: 

1. Poslanilčka pitanja, 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta HNK-a za 2015. godinu (po hitnom 

postupku), 
3. Analiza stanja u zdravstvu na području HNK-a sa prijedlogom mjera, 
4. Informacija Ministarstva finansija HNK-a o prikupljanju i raspodjeli javnih prihoda 

sa prijedlogom mjera prema višim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini,  
5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o uslovima i postupku za 

sporazumno rješavanje potraživanja pravnih i fizičkih lica iz Budžeta HNK-a,  
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju HNK-a Jadranskoj euroregiji 

(Jadransko-jonska euroregija). 
7. Davanje saglasnosti na Statut JU Opća bolnica Konjic.  

 
AD1. Poslanička pitanja 
 Poslanik Adnan Velagić 
 Poslaničko pitanje upućeno Ministarstvu finansija: Kakvo je stanje potraživanja 
zaposlenika u osnovnim i srednjim školama iz 2002. godine, dali su ta potraživanja 
izmirena i ako nisu kakvo je stanje duga zasebno po svakoj školskoj instituciji? 
 Konstatacija: podsjeća se ministar obrazovanja i Ministarstvo turizma i okoliša da 
ubrzaju i ažuriraju odgovore upućene na ranijoj sjednici.  
 Poslanica Andrea Pehar 
 Prijedlog da Skupština HNK-a uputi inicijativu Vladi HNK-a za razvijanje 
programa Vlade HNK-a za zapošljavanje nezaposlenih lica iznad 50 godina starosti. 
 Poslanik Ilija Cvitanović 
 Poslaničko pitanje upućeno ministru unutarnjih poslova: u kojoj fazi je 
razriješenje problemakoje imate oko imenovanja policijskog odbora i policijskog 
žalbenog odbora. 
 
AD2. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta HNK-a za 2015. godinu (po hitnom  
         postupku) 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagača obrazloženje su dali predsjednik Vlade HNK-a Nevenko 
Herceg i ministar finansija HNK-a Adnan Faladžić.  
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Ilija Cvitanović, Đuro Prkačin, Aner 
Žuljević, Ajman Šoše, Zijat-Zijo Mušić.  
 Amandman poslanika Ilije Cvitanovića: Da se ekonomski kod 614 300, grant 
neprofitnim organizacijama za sanaciju šteta, umanji za 300.000 KM i sredstva prebace 
na ekonomski kod 614 800 Izvršenje sudskih presuda i rješenja o izvršenju, prebaci na 
taj kod.  
 Amandman poslanlika Anera Žuljevića: Sredstva za Los Rosales i Dom Stolac u 
iznosu od 40.000 KM isplatiti iz proračunske rezerve.  
 Amandmani ispred Klub SDA: 
Amandman 1.: Ekonomski kod 614 300 Univerzitet Džemal Bijedić Mostar uvećati za 
iznos od 110.000 KM, tako da će na tome ekonomskom kodu biti 2.800.000 KM, na 
ekonomskom kodu  614 300 Sveučilište u Mostaru uvećati iznos za 150.000 KM.  



Amandman 2.: Na poziciji izdaci za tekuće održavanje Uprave za ceste HNŽ/K, iznos od 
4.800.000 KM umanjiti za 55.000 KM, a uvećati grant općinama 614 100 za iznos od 
55.000 KM 
  
 Uslijedila je pauza 15 minuta.  
 
 Nakon pauze Vlada se je izjasnila o predloženim amandmanima.  

Amandman poslanika Ilije Cvitanovića Vlada nije prihvatila.  
Amandman Kluba SDA Vlada je prihvatila.  
Amandman poslanika Anera Žuljevića Vlada je prihvatila.  

 Poslanik Ilija Cvitanović zatražio je izjašnjavanje po pitanju amandmana. 
 Uslijedilo je glasanje za amandman poslanika Ilije Cvitanovića. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je ZA glasalo sedam (7) poslanlika te 
amandman nije dobio potrebnu većinu. 
 Uslijedilo je glasanje za Izmjenu i dopunu Budžeta HNK-a za 2015. godinu sa 
prihvaćenim amandmanima, koji su sastavni dio Budžeta. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je ZA glasala većina poslanika, protiv šest (6) 
poslanika i bez suzdržanih glasova, te je Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta HNK-a 
prihvaćen. 
 
AD3. Analiza stanja u zdravstvu na području HNK-a sa prijedlogom mjera 
 Prijedlog je uputila Vlada. 
 u ime predlagača obrazloženje je dao ministar zdravstva, rada i socijalne zaštite 
Goran Opsenica.  
 Otvorena je rasprava.  
 U raspravi su učestvovali poslanilci: Elmir Šator ispred Komisije za rad, zdravstvo 
i socijalnu zaštitu, poslanici: Mara Anđelić, Davor Pehar, Adnan Velagić, Amer Zagorčić, 
Vesna Saradžić, Aner Žuljević, Ilija Cvitanović, Amir Šelo, Zijat-Zijo Mušić i Tomislav 
Martinović, direktor Sveučilišne kliničke bolnice Mostar Ante Kvesić, ravnatelj Doma 
zdravlja Neum Pero Pavlović, direktorica Opšte bolnice Konjic Suzana Begić, direktor 
Zavoda zdravstvenog osiguranja HNK-a Rade Bošnjak, direktorica Doma zdravlja 
Konjic Jasminka Brkan-Hrvačić, direktor Zavoda za javno zdravstvo HNK Mostar Enis 
Čolaković, ispred Doma zdravlja Stari grad Mostar Arif Jelovac. 
 
Uslijedila je pauza 30 minuta.  
 

Nakon pauze, predsjedavajući je pročitao prijedloge zaključaka.  
1. zaključak: Sve zdravstvene ustanove u kojima je HNK-a osnivač ili suosnivač  

dužne su sačiniti prijedlog plana novog upošljavanja za svaku kalendarsku godinu na 
koji će, na prijedlog resornog ministra dati saglasnost Vladi HNK-a. 

2. Zaključak  Vlade HNK-a broj 01-1-02-1172/15 od 30.09.3015. godine odnosi i  
na zdravstvene i druge ustanove čiji je osnivač ili suosnivač HNK. Zadužuje se Vlada 
HNK-a da Skupštini dostavi izvještaj o dosljednom poštivanju navedenog zaključka. 
Ovo pojašnjene odnosi se na zaključak o penzinisanju svih onih koji ispunjavaju uslove i 
vezano za zapošljavanje. 

3. Obaveza je upravnih odbora zdravstvenih ustanova čiji je osnivač ili  
suosnivač Skupština HNK-a dostavljati godišnji izvještaj o radu i poslovanju, kako bi se 
isti razmatrao na Skupštini HNK-a. 

4. Skupština HNK-a traži od Vlade F BiH da u što skorijem roku pripremi i  
proslijedi u parlamentarnu proceduru zakon o konsolidaciji i otpisu duga javnih 
zdravstvenih ustanova u skladu sa zaključkom Skupštine broj 02-01-VII-144/15 od 
29.05.2015. godine.  



5. Zadužuju se upravni odbori i direktori zdravstvenih ustanova da slijedom  
mjera koje je donijela Vlada HNK-a sačine vlastiti program štednje i racionalnog 
poslovanja te da do 31.03.2016. godine iste dostave Vladi HNK-a. 

6. HNK-a će u skladu sa zakonom o zdravstvenoj zaštiti nastaviti sufinansiranje  
zdravstvenih ustanova  čiji je osnivač ili suosnivač. 

7. Pravni status zdravstvenih ustanova HNK-a mora biti usklađen sa zakonom o  
zdravstvenoj zaštiti, što je nastavak aktivnosti u skladu sa zaključkom Skupštine 02-01-
XIII-116/12 od 11.04.2012. godine. 

8. U bolničke zdravstvene ustanove umjesto paušalnog načina finansiranja  
uvesti realniji i pravedniji mehanizam plaćanja (DRG/DTS dijagnostičko-terapijske 
skupine). 

9. U skladu sa Reformskom agendom BiH za razdoblje 2015.-2018. godine  
neophodno je zakonski urediti i sačiniti mrežu zdravstvenih ustanova na području HNK-
a u skladu sa propisima F BiH I HNK-a. 

10. Zadužuje se Zavod zdravstvenog osiguranja HNK-a da pravovremeno  
zaključuje ugovore sa bolničkim ustanovama za liječenje svojih osiguranika van 
kantona. 

11. Zadužuje se resorno ministarstvo da do 31.03.2016. godine pripremi  
informaciju o zdravstvenom stanju stanovništva u HNK-a. 

12. Zadužuje se Ministarstvo zdravstva, rada i socijalne zaštite HNK-a da u 2016.  
godini izradi planove za promociju zdravlja i prevenciju bolesti koje će realizirati preko 
zdravstvenih i obrazovnih ustanova HNK-a. 

13. Zadužuje se resorno ministarstvo i Zavod zdravstvenog osiguranja HNK-a da  
analiziraju modalitete finansiranja zdravstvenih ustanova i postojeća zakonska rješenja 
koja su donesena u HNK-a, te Vladi i Skupštini dostave prijedloge dopunskih načina 
finansiranja, a u cilju pružanja kvalitetnijih zdravstvenih usluga i poboljšanja finansijskog 
stanja zdravstvenih ustanova.  

14. Zadužuje se Vlada HNK-a da prati realizaciju donesenih zaključaka. 
15. Zaključci stupaju na snagu danom donošenja, a objaviti će se u Službenim  

novinama HNK-a. 
Uslijedilo je glasanje o predloženim zaključcima.  

 Nakon glasanja konstatovano je da su zaključci jednoglasno usvojeni. 
 
AD4. Informacija Ministarstva financija HNK-a o prikupljanju i raspodjeli javnih   
         prihoda sa prijedlogom mjera prema višim nivoima vlasti u Bosni i   
         Hercegovini 
 Prijedlog je uputila Vlada. 
 U ime predlagača objašnjenje je dao ministar finansija Adnan Faladžić. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Amer Zagorčić, Tomislav Martinović, Anel 
Kljako, Aner Žuljević, Zijat-Zijo Mušić, Nevenko Herceg. 
 Nakon rasprave predsjedavajući je pročitao prijedlog zaključaka. 

5. Skupština HNK-a pokreće inicijativu prema Vladi F BiH i Parlamentu F BiH za  
donošenje Zakona o izmjenama Zakona o pripadnosti javnih prihoda u F BiH radi 
pravednije raspodjele javnih prihoda, odnosno većeg učešća HNK-a u raspodjeli javnih 
prihoda.  

6. Skupština HNK-a traži donošenje Zakona o izmjenama Zakona o pripadnosti  
javnih prihoda u F BiH kako bi se dobit ili dio dobiti od javnih preduzeća, banaka, 
finansijskih institucija i osiguravajućih društava na prostoru HNK-a rasporedio HNK-a-u 
u svrhu održivosti proračuna HNK-a. 

7. Vlada HNK-a pokreće inicijativu prema Vladi F BiH za donošenje zakona i  



prema Vijeću ministara za donošenje Zakona o izmjenama Zakona o akcizama na 
duhan, piča i drugu visokotarifnu robu kako bi se tako prikupljena sredstva usmjerila 
zdravstvenim ustanovama.  

8. Skupština HNK-a traži od Vlade F BiH izmjenu načina vraćanja vanjskog  
duga na način da kredite vraćaju oni korisnici kredita koji su se zadužili-koristili kredit. 

Uslijedilo je glasanje na predložene zaključke. 
 Nakon glasanja konstatovano je da su zaključci većinom glasa ZA, jednim (1) 
glasom protiv i bez suzdržanih glasa, prihvaćeni.  
 
AD5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o uslovima i postupku za  
         sporazumno rješavanje potraživanja pravnih i fizičkih lica iz Budžeta HNK-a 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagača obrazloženje je dao Vlado Bevanda, pravobranitelj HNK-a. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Mesud Džajić, Aner Žuljević, Amir Šelo, 
Nevenko Herceg. 
 Nakon rasprave je uslijedilo glasanje za Prijedlog Odluke. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je ZA Odluku glasala većina, bez glasa protiv 
i sa pet (5) suzdržanih glasa, te je Odluka prihvaćena.  
 
AD6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju HNK-a Jadranskoj euro  
 regiji (od 2013. godine Jadransko-jonska euroregija).  
 Otvorena je rasprava. 
 Primjedbi i prijedloga nije bilo. 
 Uslijedilo je glasanje. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je Prijedlog Odluke jednoglasno prihvaćen. 
 
AD7. Davanje saglasnosti na Statut JU Opšta bolnica Konjic 
 Otvorena je rasprava. 
 Primjedbi i prijedloga nije bilo. 
 Uslijedilo je glasanje. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Statut JU Opšta bolnica Konjic jednoglasno prihvaćen. 
 
   
 
 
 
  Zapisničar: 
Suzana Puljić               Predsjedavajući: 
            
                    Šerif Špago 
 


